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Z odborných komisí Rady MČ Praha 14

Komise regionálního plánování a investic (4. února)

Tajemnice komise ing. Jana Lebedová informovala o analýze regenerace pražských panelových sídlišť ze sekce útvaru rozvoje hl. m.
Prahy. Komise znovu potvrdila doporučení rozšířit hřbitov v Hloubětíně za předpokladu, že za odstraněné parkoviště bude poskytnuta
adekvátní náhrada.

Komise životního prostředí (18. února)

Vzala na vědomí informaci o požadavcích 1. občanského sdružení Hloubětín. Předsedkyně komise MUDr. Kateřina Pavlíčková
požádala členy o návrhy akcí ke zlepšení životního prostředí v Praze 14 (např. revitalizace předzahrádek v sídlišti Hloubětín, přivedení
vody do rybníčka Aloisov na sídlišti Černý Most, vyčištění a odbahnění Kyjského rybníka). Výsledkem bude doporučení Radě k zadání
projektu a získání finančních prostředků mimo rozpočet.

Zdravotní komise (21. února)

Místostarostka dr. Jiřina Nováková informovala o schváleném rozpočtu kapitoly zdravotnictví na rok 2002, o možnostech pokračování
již započatých preventivních programů a o jednání grantové komise pro oblast sociální péče a zdravotnictví. Komise nedoporučila
Radě MČ Praha 14 finančně přispět na výměnu echokardiologické sondy v Městské nemocnici následné péče v Praze 9.

Školská komise (4. března)

Doporučila schválit přidělení bytu učitelce ZŠ Gen. Janouška Zuzaně Bartošové, potvrdila svůj návrh ke jmenování Jana Dvořáka do
Rady školy ZŠ Hloubětínská.
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